



Russian Square Dancers are fond of travelling Russische Square Dancer sind begeistert vom Reisen

Traudel Walz

The 4 Russian Square Dance clubs are far away from each other and much more far away from foreign countries. Nevertheless they try to overcome the far distances for Square Dancing.

Some members of **“Palace Square Dancers”** St. Peterburg were invited to visit SCOTLAND’S International Square Dance Festival in April 2008. Four dancers of the same club we met at the European Convention in June. They were hosted by Heinz and Andrea Boehmer. Very proud the 4 held up the Russian flag walking in the international Grand March.

Another group of the club **“Omega Wave Dancers”** Petrosavodsk/Karelia started for a long trip to visit the Benefit Special Dance of “German Russian Square Dance Friends” Schwaebisch Hall in July 2008. 16 dancers together with their Caller Alexander Kosyn and their President Tatiana Antonova were hosted by “Schwaebisch Sweethearts”. Two ladies from Pskov and Lydia caller St. Peterburg were welcomed there too. Here we say many thanks once more to all members of Sweethearts.

Several members of the **“Sunday Smiling Dancers”** Pskov and even some young folks of **“Polarlight Dancers”** Murmansk, the most northern Square Dance club of the world, were studying at a callerschool in Petrosavodsk by Uli Schingen in September 2008.

St. Peterburg’s “Golden Autumn” Dance in October 2008 was the event where we could meet friends of all Russian clubs. It was just before the young beginner callers

Die vier russischen Square Dance Clubs sind weit voneinander entfernt – und noch viel weiter vom Ausland. Trotzdem versuchen sie für den Square Dance riesige Entfernungen zu überwinden.

Einige der **„Palace Square Dancers“** St. Petersburg waren zu SCOTLAND’S International Square Dance Festival im April 2008 eingeladen. Vier Tänzer aus diesen Clubs trafen wir im Juni bei der European Convention 2008. Sie waren Gäste bei Heinz und Andrea Böhmer. Mit Stolz trugen die Vier ihre russische Flagge beim Internationalen Grand March.

Eine andere Gruppe der **„Omega Wave Dancers“** Petrosavodsk/Karelien machte sich im Juli auf die weite Reise zum Benefiz Special Dance der Deutsch-Russischen Square Dance Freunde in Schwäbisch Hall. 16 Tänzer mit ihrem Caller Alexander Kosyn und der Präsidentin Tatiana Antonova wurden vom Club der Schwäbisch Sweethearts betreut. Zwei Ladys aus Pskov und Callerin Lydia St. Petersburg konnten ebenfalls begrüßt werden. An dieser Stelle sagen wir nochmals Dank an alle Sweethearts.

Einige **„Sunday Smiling Dancers“** aus Pskov und sogar einige junge Leute der **„Polarlight Dancers“** Murmansk, nördlichster Square-Dance-Club der Welt, besuchten im September 2008 die Callerschule bei Uli Schingen in Petrosavodsk.

Beim „Golden Autumn“ Dance in St. Petersburg trafen wir im Oktober 2008 Freunde aus allen russischen Clubs. Es war kurz bevor die jungen Beginnercaller Fedor Antonov und Elena Nazarova nach USA aufbra-

Fedor Antonov and Elena Nazarova left for United States. They were invited by Ken Ritucci for his callerschool.

The "Palace Square Dancers" made a trip to Finland recently for Square Dancing in a foreign country but anyway nearby.

Now we are looking forward to Spring Jamboree in Berlin where we will dance together with Oljuscha, Shenja, Mischa, Evgenin, Oxana, Olga, Galina and Alexander. Many thanks to Wolfgang and his friends in Berlin for their hospitality.

chen, wo sie von Ken Ritucci zu seiner Callerschule eingeladen waren.

Die „Palace Square Dancers“ machten kürzlich einen Trip nach Finnland zum Square Dance im Ausland, aber doch noch in der Nähe.

Jetzt freuen wir uns auf das Spring Jamboree in Berlin, wo wir mit Oljuscha, Shenja, Mischa, Evgenin, Oxana, Olga, Galina und Alexander tanzen werden. Vielen Dank an Wolfgang und seine Freunde für ihre Gastfreundschaft.

www.deutsch-russische-square-dance-freunde.de

Notice Board / Schwarzes Brett

<http://eaasdc.de/pinboard.htm>

the Notice Board for

- Small Ads
- "Lost and Found"
- "Supply and Demand" for lifts

A mail to the Editor or Webmaster will do it !

das Schwarze Brett für

- Private Kleinanzeigen
- Verloren und gefunden
- Mitfahrgelegenheit geboten/gesucht

Nachricht an den Editor oder Webmaster genügt.

advertisement

Anzeige

Only in February:

5%

special discount

for bulletin readers

on Buckles

(as long as stock passes).
Simply write „bulletin“ in
the field "Add comments
about the order".



Nur im Februar:

5%

Sonderrabatt

für Bulletin Leser

auf
Gürtelschnallen /
Buckles

(solange Vorrat reicht).
Einfach ins Feld
„Anmerkungen zu dieser
Bestellung“ das Wort
„Bulletin“ schreiben.



www.squaredance-friends.de

shopping

& more

Gundi Reklies / Buckowweg 32 / D-24111 Kiel / Phone +49(0)431-697049

Email: info@squaredance-friends.de